

Zápis z porady vedení konané dne 5. 5. 2014

Přítomni: Šrubařová, Bartošek, Regner, Matyska, Holub, Křenek, Ledvinka, Dostál, Novotná Buršíková

Omluveni: Račanský, Veselý, Kohoutková

1. Zhodnocení výjezdního zasedání

- Matyska poděkoval Šrubařové a Novotné Buršíkové za organizační zajištění výjezdního zasedání, Křenkovi, Strejčkové a Antolovi poděkoval za programovou část. Křenek písemně shrne zkušenosti, které se využijí pro příští výjezdní zasedání (ať již bude za program opět odpovídat on nebo někdo jiný).
- Jedna s připomínek se týkala příliš volného večera – bude vhodné připravit alespoň částečně nějaký (kulturní) program a zcela jistě prodloužit možnost pobytu v prostorách.
- Vedoucí divizí zváží, zda materiály, které se vytvářely pro veletrh, nevyužít pro další schůzky oddělení s kolegiem. Křenek zkompletuje podklady, které získal během výjezdu.
- Na žádost ředitele sdělí Novotná Buršíková divizním vedoucím jména osob, které nejvíce komplikovaly a znepríjemňovaly organizaci. Divizní si nimi promluví, mohou zohlednit při příštích odměnách.
- Šrubařová upozornila, že program byl upřesněn poměrně pozdě, provozně-ekonomická divize by potřebovala nějaké zadání (nemusí být kompatibilní s odbornými divizemi).
- Šrubařová současně sama zváží, co by z pohledu provozně-ekonomické divize bylo vhodné jako náplň (zejména ve vztahu k ostatním divizím).
- Ředitel chce na podzim zopakovat výjezdní zasedání širšího vedení – Šrubařová začne zjišťovat možnosti ubytování.

2. Zprávy z kolegia rektora

- Ředitel zatím neobdržel žádnou připomínku k připravovaným směrnícím. Regner s Kohoutkovou zkontrolují část o handicapovaných – je třeba explicitní vyjádření, že nemáme námitek.
- Dostál uváží, které náměty z přehledu předběžných velkých projektových záměrů MU by byly pro ÚVT zajímavé, promyslí odpovědné osoby. Dostál a Holub se domluví s Póčem z RMU. (první kontrola 12. 5. 2014)
- Předpokládá se vypsání OP VVV na jaře příštího roku. Univerzita chce vědět letos na podzim, co z toho chceme dostat – potřeba mít rozpracované náměty s hrubou finanční náročností. Na polovinu června naplánováno pokračování VZ rektora – více konkrétní, vědět už tam co chceme. Dostál a Křenek zjistí od Póče možnosti.
- Kolegium uváží do příští schůze, kdo vytvoří jádro skupiny, která začne rozpracovávat strategii ÚVT. Bude se účastnit Roman Čermák. (kontrola 12. 5. 2014)

3. Dlouhodobý záměr MU

- Janyška chce podklady tak, aby je 16. 5. mohl poslat na jednání vedení. Odeslat je od nás nejpozději ve středu 14. 5., aby byl ještě čas na upřesnění, úpravy apod.
- Předpokládáme celkem 3-5 strategické priority, členové kolegia (a zejména divizní) vyzváni k zaslání námětů (cca jeden za divizi) do konce týdne. Dohromady sestaví

Matyska. (do 12. 5.). Vhodné využít zájem součástí MU vyjádřený tím rozpisem možných projektových námětů.

- Během týdne se spojí Bartošek s Duškem ohledně open access.

4. **Kontrola úkolů z minula**

- Guest účty – proběhla schůzka o bezpečnosti směrnici, účastníci se dohodli na základních směrech. Bude následovat samostatná práce pod vedením Malinky a Vykopala, další schůzka skupiny se předpokládá v posledním týdnu v květnu. Křenek prosí o včasné informování (případně zapojení) Michala Procházky.
- Přístupovky – 9. 5. proběhne schůzka ředitele s Křenkem a Strejčkovou.
- Specifické bezpečnostní požadavky pro poštu – proběhla schůzka Křenka s Rudou, dnes bude schůzka s D. Leškou. Kontrola 12 5.
- Evidence software – proběhla diskuse, klíčové ujasnit si, co chceme a za jakých podmínek, pro koho to vlastně doláme. Regner ve spolupráci s Ročkem prodiskutují s Mikšíkem, co chtějí a potřebují, ÚVT vybere nástroj (kontrola 19. 5.)

5. **Různé**

- Projekt Office 365 –zhodnotit a uzavřít. Technici obejdou zapojené osoby, zjistí příčiny případné nespokojenosti. Vyjasnění, zda instalace techniky v pořádku, jaké výhody (a nedostatky) zapojení do O365 pro samotné uživatele má (proč to doporučujeme).
- Bartošek informoval o kontrole na projektu MEDINFO, proběhla bez problémů.
- Šrubařová pošle kolegiu materiál od Kopecké o kontrolách na projektech.
- Rekonstrukce prostor po FI na Botanické – v květnu tajemnice předloží návrh dislokace po jménech a seznam, co bude k dispozici. Snaha zvýšit kapacitu zasedačky v místnosti 311, ke konci května předloží Šrubařová návrh, ředitel jí zašle kontakt na architekta. Rekonstrukce proběhne asi na podzim.
- Dostál – setkání s projektovou podporou proběhne po 26. květnu po návratu Hojačové a Klimentové ze stáže.
- Ředitel požádal divizní, aby navrhli maximálně jednu schůzku nějakého oddělení své divize do prázdnin.
- Členové kolegia zkontrolují, zda všem funguje kontrolní systém a mají do něj přístup.
- Regner zkoordinuje informovanost RMU (a administrativy na HS) o možnosti digitálně podepisovat elektronickou poštu; v přiměřené míře zajistí implementaci (pořízení certifikátů a nastavení e-mailových klientů).

Zapsala:
Martina Novotná Buršíková

Schválil:
Luděk Matyska
ředitel ÚVT MU